
Bezpečnosť na Medzevskej ulici 2

Problematiku bezpečia chodcov na Medzevskej ulici naďalej vnímame ako veľmi dôležitú
tému. Práve kvôli tomu a tiež zimným mesiacom, kedy je znížená viditeľnosť a hrozia aj iné nástrahy,
ktoré so sebou zima nesie sme sa rozhodli zrealizovať aktivitu, ktorá sa venuje tejto oblasti. Rozvojoví
pracovníci pre oblasť bývania v teréne rozdávali reflexné prvky a s ľuďmi hovorili o zásadách, ktoré je
dobré dodržiavať aby chránili seba aj aj ostatných na ceste. V podobných aktivitách plánujeme
pokračovať ďalej, nakoľko na spomínanej ceste chýba chodník a je charakteristický veľkým počtom
áut a aj chodcov.


